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 Číslo zápisnice: SRZ/22.4.2023  
ZÁPISNICA  

zo zasadnutia orgánu s rozhodovacou právomocou 
 

Názov športovej organizácie:  Slovenský rýchlokorčuliarsky zväz 

Názov orgánu:  Volebná konferencia 

 

Miesto konania zasadnutia:  Hotel Preveza, Spišská Nová Ves 

Deň konania zasadnutia:  22.4.2023 

Čas začiatku zasadnutia:  10:00 hod. Čas ukončenia zasadnutia: 15:00 hod 

 

 

Predsedajúci: Ján Magdoško – predseda zväzu  Zapisovateľ: Renáta Karabová – sekretár zväzu 

Členovia orgánu prítomní na zasadnutí v členení – klub, meno delegáta, počet hlasov (pripojená prezenčná listina):

  
1. Športový klub mládeže Akademik Prešov – Jaroslav Hrabčák 1 
2. Športový klub mládeže Akademik Prešov – Blanka Hympánová 1 

3. Športový klub mládeže Akademik Prešov – Emma Hympánová 1 

4. Športový klub mládeže Akademik Prešov – Martin Onufer 1 

5. Športový klub STEZ Sp.N.Ves  - Ján Magdoško 1 
6. Športový klub STEZ Sp.N.Ves  - Peter Jeleň 1 

7. Športový klub STEZ Sp.N.Ves  - Bohuš Ďuriška 1 

8. Športový klub STEZ Sp.N.Ves  - Vladimír Wágner 1 

9. Prešovský rýchlokorčuliarsky klub Prešov – Ján Šťastný 1 
10. Prešovský rýchlokorčuliarsky klub Prešov – Gabriel Marcin 1 

11. Prešovský rýchlokorčuliarsky klub Prešov – Silvia Harkabusová 1 

12. Prešovský rýchlokorčuliarsky klub Prešov – Milan Tokár 1 

13. RK Inlinecenter Košice – Boris Varga  1 
14. RK Inlinecenter Košice – Renáta Karabová  1 

15. Skating Club Košice – Igor Onuška  2 
16. Luigino.sk Šaľa – Marián Belák  1 
17. Korčuliarsky klub Trnava – Karol Zima 1  

 
Členovia orgánu neprítomní na zasadnutí: 0 

  
 
Prítomní pozvaní hostia : 

1. Matúš Užák – kontrolór zväzu 
2. Marián Miškovič – kandidát na člena Disciplinárnej komisie 
3. Kristián Terebeši – kandidát na predsedu Disciplinárnej komisie 
 

Počet delegátov potrebných na uznášaniaschopnosť orgánu: 9 

Prítomných delegátov 17 t.j 100 % 

UZNÁŠANIASCHOPNOSŤ: ÁNO 

Počet prítomných hlasov 17 zo 17 možných 
Počet hlasov potrebných na schválenie rozhodnutia: 9 

Po začatí zasadnutia predsedajúci konštatuje, že lehota 30 dní na prípravu zasadnutia dodržaná 

❏ BOLA 
 

SCHVÁLENÝ PROGRAM ZASADNUTIA: 
1) Otvorenie rokovania Konferencie a vyhlásenie o tom, že Konferencia bola zvolaná v súlade so stanovami SRZ. 

Ustanovenie zapisovateľa 

2) Schválenie pracovných komisií Konferencie (mandátová, návrhová a volebná ) 

3) Rozhodnutie o návrhoch na zmenu alebo doplnenie navrhovaného programu 

4) Schválenie programu 

5) Kontrola plnenia uznesení od poslednej Konferencie 

6) Prerokovanie hospodárenia a výročnej správy za rok 2022 

7) Prerokovanie správy kontrolóra zväzu za rok 2022 

8) Správa o činnosti zväzu za prvý štvrťrok 2023 

9) Zmena Disciplinárneho poriadku  

10) Zmena Smernice o financovaní 

11) Zmena Registračného a Prestupového poriadku 

12) Zmena Smernice pre Antidoping 

13) Doplnenie Stanov o zistenia Hlavnej kontrolórky športu 

14) Strategický plán zväzu na roky 2023-2026 

15) Rozpočet na sezónu 2023/24 

16) Zmena Volebného poriadku 

17) Voľba predsedu zväzu 

18) Voľba členov predsedníctva zväzu 
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19) Voľba predsedu a členov Disciplinárnej komisie 

20) Voľba predsedu a členov Volebnej komisie 

21) Záver 

 
PODKLADY K JEDNOTLIVÝM BODOM ROKOVANIA: 

• podklady boli zverejnené na web stránke zväzu https://speedskating.sk/materialy-na-konferenciu/ o čom boli 
informovaní všetci delegáti 

• podklady k jednotlivým bodom sú archivované písomne na sekretariáte SRZ 
 
ROKOVANIE O JEDNOTLIVÝCH BODOCH PODĽA PROGRAMU ZASADNUTIA: 

 

Bod 1 : Rokovanie Konferencie otvoril predseda zväzu Ján Magdoško, ktorý predložil vyhlásenie o tom, že Konferencia bola 

zvolaná v súlade so Stanovami SRZ s tým, že vysvetlil prítomným fungovanie zväzu od volebnej Konferencie zväzu konanej 

3.12.2022, keď neboli zvolené orgány zväzu a to predseda a predsedníctvo. 

Za zapisovateľ bola bez pripomienok určená Renáta Karabová. 

 

Bod 2: Schválenie pracovných komisií Konferencie (mandátová a návrhová  ) 

Predsedajúci  predložil návrh na členov mandátovej  a návrhovej komisie v zložení : Boris Varga – predseda, 

Marián Belák - člen, Karol Zima -člen 

PRIPOMIENKY : neboli vznesené 

HLASOVANIE o návrhu, prítomných 17 hlasov: 

ZA: 17   PROTI: 0            ZDRŽAL SA: 0 

UZNESENIE č.1 : Konferencia schvaľuje mandátovú ,návrhovú a volebnú  komisiu v zložení : 

Boris Varga – predseda, Marián Belák - člen, Karol Zima -člen 

 

Bod 3 :Rozhodnutie o návrhoch na zmenu alebo doplnenie navrhovaného programu  

PRIPOMIENKA : Ján Šťastný predložil návrh, aby bol zaradený bod Rôzne pred bod č. 4 Schválenie programu  

HLASOVANIE o návrhu, prítomných 17 hlasov: 

ZA: 4   PROTI: 10            ZDRŽAL SA: 3 

UZNESENIE č.2: Konferencia neschvaľuje predložený návrh na doplnenie programu o bod Rôzne pred začiatok rokovania  

 

Bod 4  Schvaľovanie programu zasadnutia 

Predsedajúci predložil pôvodne navrhovaný program zasadnutia podľa znenie programu rozoslaného členom orgánu v 

stanovenej lehote 7 dni pred zasadnutím. 

Navrhovaná zmena  programu: nebola schválená 

HLASOVANIE O NÁVRHU, PRÍTOMNÝCH 17 HLASOV: 

ZA: 13  PROTI: 0            ZDRŽAL SA: 4 

UZNESENIE č.3: Konferencia schvaľuje predložený program rokovania konferencie 

 

Bod 5 : Kontrola plnenia uznesení od poslednej Konferencie 

Predsedajúci predložil v písomnej podobe správu o plnení uznesení od poslednej konferencie zväzu. 

Správa tvorí prílohu tohto zápisu. 

 

Bod 6: Prerokovanie hospodárenia a výročnej správy za rok 2022 

Správa bola delegátom predložená v písomnej forme a tvorí prílohu tohto zápisu. Predseda zväzu v krátkosti okomentoval 

dôležité časti predloženej správy vysvetlil niektoré dôležité ustanovenia. Pozornosť upriamil na výsledok hospodárenia , kde 

uviedol, že zväz podľa predložených účtovných dokladov hospodáril v roku 2022 s nákladmi vo výške 375 392,76 € a výnosmi 

vo výške 372 433,10 €, čo spôsobilo stratu 2 959,66 €. Strata bola spôsobená odpismi, ktoré boli pre rok 2022 vo výške 9 

580,30 €. 

Predseda SRZ predložil návrh, aby sa hospodársky výsledok za rok 2022, stratu 2 959,66 € preúčtoval na účet 428 – ako 

nevypriadaný výsledok hospodárenia minulých rokov. 

PRIPOMIENKY:  

Jaroslav Hrabčák vzniesol tieto pripomienky : 

• na strane 6 Výročnej správy upozornil na zlý údaj počet športovcov vo zväze ma byť asi 130 a nie 13. 

• požiadal preverovať evidenciu športovcov a ich počty ako ich predkladajú kluby 

Gabriel Marcin vzniesol tieto pripomienky : 

• upozornil na skutočnosť, že v Reporte projektu ISU 22 – 46 , ktorý sa konal v Tomaszow (POL) sú výsledky testov zo 

short tracku a tiež na to, že jeho syn je uvedený v projekte v Sp.N.Vsi, ktorého sa nezúčastnil 

• žiadal o vysvetlenie prečo sa vo výkaze na web stránke uvádza strava – diéty 

• k počtu delegátov RKIC Košice, z dôvodu že nemajú toľko aktívnych športovcov 

Ján Šťastný vzniesol pripomienku k  počtu štartujúcich pretekárov, ktorí sú podkladom prerozdelenia finančných prostriedkov 

pre kluby 

Ján Magdoško-predseda zväzu k pripomienkam uviedol: 

• udaj pri počte športovcov sa opraví na 130 

• registrácia športovcov sa prehodnotí na najbližšom zasadnutí predsedníctva , pri úhrade členských poplatkov 

• pri reportoch jednotlivých ISU projektov  mohlo dôjsť k tejto chybe, da to opraviť 

• pri pracovnej ceste môže vzniknúť nárok na diéty. Ide o kompenzáciu stravného,  preto sa uvádza stravné – diéty. 

• kluby SC Košice a RKIC Košice  sa zúčastňujú súťaži organizovaných na 400 m ovale a to sa započítava do 

aktívnych, preto dáva aj návrh na zmenu stanov 

• pripomienka k počtu štartu pretekárov patrí do bodu č. 15 Rozpočet zväzu na sezónu 2023/24  

https://speedskating.sk/materialy-na-konferenciu/
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HLASOVANIE O NÁVRHU, PRÍTOMNÝCH 17 HLASOV: 

ZA: 17  PROTI: 0            ZDRŽAL SA: 0 

UZNESENIE č 4.: Konferencia schvaľuje Výročnú správu zväzu a Výsledok hospodárenia za rok 2022 so stratou 2 959,66 € 

UZNESENIE č.5 : Konferencia ukladá hospodársky výsledok za rok 2022, stratu 2 959,66 € zaúčtovať ako nevysporiadaný 

výsledok hospodárenia minulých rokov. Zodp. predseda zväzu 

 

Bod 7: Prerokovanie správy kontrolóra zväzu za rok 2022 

Správu predložil písomne kontrolór zväzu Matúš Užák . Tvorí prílohu tohto zápisu. 

PRIPOMIENKY :   

Predseda zväzu Ján Magdoško informoval v tomto bode aj o vykonanej kontrole z MŠVV a Š SR, ktorá bola bez zistení 

UZNESENIE č.6: Konferencia berie na vedomie Správu kontrolóra zväzu  

 

Bod 8 : Správa o činnosti zväzu za prvý štvrťrok 2023 

Správu predložil písomne  predseda zväzu Ján Magdoško. Tvorí prílohu tohto zápisu 

PRIPOMIENKY: neboli vznesené 

UZNESENIE č. 7 : Konferencia berie na vedomie Správu o činnosti zväzu za prvý štvrťrok 2023  

 

Bod 9: Zmena Disciplinárneho poriadku 

Návrh bol predložený písomne. Tvorí prílohu tohto zápisu. 

PRIPOMIENKY: neboli vznesené 

HLASOVANIE O NÁVRHU, PRÍTOMNÝCH 17 HLASOV: 

ZA: 17  PROTI: 0            ZDRŽAL SA: 0 

UZNESENIE č 8.: Konferencia schvaľuje zmenu Disciplinárny poriadok  

 

Bod 10: Zmena Smernice o financovaní  

Návrh bol predložený písomne. Tvorí prílohu tohto zápisu. 

PRIPOMIENKY:  

Matúš Užák – navrhol čl. 15 bod 2 upraviť znenie textu takto : SRZ je povinný podľa § 69, odst. 4 písmena a) Zákona o športe 

Ján Šťastný -  navrhol doplniť v článku 14 pri odmenách a platoch funkcionárov výšku závislú na výsledku % podielu. Spôsob 

nešpecifikoval.  

HLASOVANIE O NÁVRHU PREDLOŽENEJ SMERNICE, PRÍTOMNÝCH 17 HLASOV: 

ZA: 1  PROTI: 12            ZDRŽAL SA: 4 

UZNESENIE č 9.: Konferencia neschvaľuje zmenu Smernice o financovaní 

 

 

Bod 11: Zmena Registračného a Prestupového poriadku 

Návrh bol predložený písomne. Tvorí prílohu tohto zápisu. 

PRIPOMIENKY: neboli vznesené 

HLASOVANIE O NÁVRHU, PRÍTOMNÝCH 17 HLASOV: 

ZA: 17  PROTI: 0            ZDRŽAL SA: 0 

UZNESENIE č 10.: Konferencia schvaľuje zmenu Registračného a Prestupového poriadku 

 

Bod 12: Zmena Smernice pre Antidoping 

Návrh bol predložený písomne. Tvorí prílohu tohto zápisu. 

PRIPOMIENKY: neboli vznesené 

HLASOVANIE O NÁVRHU, PRÍTOMNÝCH 17 HLASOV: 

ZA: 17  PROTI: 0            ZDRŽAL SA: 0 

UZNESENIE č 11.: Konferencia schvaľuje zmenu Smernice pre Antidoping 

 

Bod 13: Doplnenie Stanov SRZ  

Predseda zväzu predložil na základe predložených pripomienok návrhy na zmenu Stanov takto:  

A) Hlavná kontrolorka športu SR :  

Článok 14 – Mimoriadna Konferencia 

bod 2: Mimoriadnu konferenciu je v odôvodnených prípadoch oprávnený zvolať predsedníctvo zväzu, predseda zväzu, kontrolór 

zväzu a 1/3 riadnych kolektívnych členov zväzu. 

PRIPOMIENKY: neboli vznesené 

HLASOVANIE O NÁVRHU, PRÍTOMNÝCH 17 HLASOV: 

ZA: 17  PROTI: 0            ZDRŽAL SA: 0 

UZNESENIE č 12.: Konferencia schvaľuje predloženú zmenu Stanov SRZ 

 B) Predseda zväzu : 

Článok 10 – Orgány SRZ 

bod 13: Ak zanikne výkon funkcie predsedu z dôvodu uvedeného bode 10 odst. b – g) tohto článku, do času kým Konferencia 

nezvolí nového predsedu, právomoci predsedu dočasne vykonáva poverený člen predsedníctva.. 

PRIPOMIENKY : NEBOLI VZNESENÉ 

HLASOVANIE O NÁVRHU, PRÍTOMNÝCH 17 HLASOV: 

ZA: 13  PROTI: 0            ZDRŽAL SA: 4 

UZNESENIE č 13.: Konferencia schvaľuje predloženú zmenu Stanov SRZ 

C) Igor Onuška SC Košice : 

Článok 11 – Konferencia 

bod 9 odstavce a – c) : Na Konferencii sú oprávnení zúčastniť sa  delegáti s hlasovacím právom takto:  
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a. 3 delegáti za športový klub, ktorého 20 a viac  pretekárov v roku, ktorý bezprostredne predchádzal  do 30 dní pred 

konaním Konferencie, sa zúčastnilo troch súťaži organizovaných SRZ , ISU a členmi ISU 

b. 2 delegáti za športový klub, ktorého 10 až 19 pretekárov v roku, ktorý bezprostredne predchádzal  do 30 dní pred 

konaním Konferencie sa zúčastnilo troch súťaži organizovaných SRZ, ISU a členmi ISU  

c. 1 delegát za športový klub, ktorého 9 a menej pretekárov v roku, ktorý bezprostredne predchádzal  do 30 dní pred 

konaním Konferencie sa zúčastnilo troch súťaži organizovaných SRZ, ISU a členmi ISU 

PRIPOMIENKY : NEBOLI VZNESENÉ 

HLASOVANIE O NÁVRHU, PRÍTOMNÝCH 17 HLASOV: 

ZA: 17  PROTI: 0            ZDRŽAL SA: 0 

UZNESENIE č 13.: Konferencia schvaľuje predloženú zmenu Stanov SRZ 

 

Bod 14: Strategický plán zväzu na roky 2023 -2026 

Návrh bol predložený písomne. Tvorí prílohu tohto zápisu. 

PRIPOMIENKY:  

A) Gabriel Marcin -  Kritizoval úroveň ISU kempov po stránke prípravy trénerov. Odporučil komunikovať v rámci  ISU 

s predsedníčkou komisie pre rozvoj Jildou Gemser a namiesto doterajších trénerov pozvať na kemp trénera 

z Holandska. Odporučil predložený strategický plán doplniť o konkrétne úlohy, ktoré treba pripraviť. 

• predseda zväzu vysvetlil, že všetky projekty sú komunikované s Jildou Gemse. ISU stanovila  zástupcu pre 

uvedené projekty  Marek Stanucha. Priznal problémy s kvalitou hlavného trénera na kemp i keď J. Přik patri 

k trénerom ktorý vychoval svetovú pretekarku v short track..  Uviedol príklad, keď menovaná Jildou Gemser nám 

odporučila Evitu Krievane z Lotyšská, ktorá na našu ponuku k dnešnému dňu nereagovala. Poznamenal , že 

kvalitný tréneri nemajú záujem o tieto regionálne kempy. S rozpracovaním strategického plánu súhlasil, požiadal 

o vytvorenie komisie ktorá to prípravy. Do komisie sa prihlásili Hrabčák, Hympánová,  Marcin, Šťastný, Jeleň, 

Karabová a Ďuriška. 

• pán Hrabčák navrhol aby návrhy pripravili kluby a nakoniec to spracovala komisia 

B) Jaroslav Hrabčák -  Navrhol doplniť strategický plán o dodatok , ktorý bude riešiť definovanie nového 

reprezentačného tréningového tímu. Žiadal o vysvetlenie čl. 2 odst. c), kde je uvedené: „výber jednotlivca do 

konkrétneho tímu – v tejto rovine nemusí platiť pravidlo výberu  najlepšieho či najperspektívnejšieho jedinca, ale 

tréner či expert vyberie toho, kto najviac zapadá do koncepcie vrcholového športového výkonu“ . Kritický sa vyjadril 

k činnosti zväzu pri výchove mladých športovcov a reprezentácie, keď zväz dal financie klubom a o ostatné sa 

nestará. 

• predseda zväzu vysvetlil , že riešiť definovanie nového reprezentačného tímu je úloha pre nové predsedníctvo, 

ktoré vyjde z volieb na tejto konferencii, ako predseda zväzu požiadal MOV o podporu grantu na funkciu 

športového riaditeľa pre náš zväz. 

• vysvetlil, že žiaľ tento článok ma svoje opodstatnenie v tom , že ho dosť často využívame pri nominácii napr. na 

MSJ ,  EYOF a aj MS seniorov, keď niektorí naši športovci nespĺňajú kritéria nominácie , ale máme záujem aby 

tam štartovali napr. Ižarová na MSJ, keď to bola kvalifikácia na ZOH mládeže a každé umiestnenie na 

šampionáte nám prinieslo body v kvalifikácii. 

• ku kritike činnosti sa ohradil s tým, že sekcia rýchlokorčuľovania vo zväze, ktorý fungoval s kolieskovým 

korčuľovaním , prakticky nepracovala ani podľa jeho predstav a každý klub tam mal svoje zastúpenie. Chybu 

nevidí vo zväze ako celku, ale zlej komunikácii a práci výboru sekcie rýchlokorčuľovania, ktorej bol členom aj 

pán Hrabčák. Poukázal na to , že od januára do marca boli zabezpečené spoločné sústredenia pre účasťou na 

významných podujatiach ISU A EOV aj bez výboru sekcie.  

    

HLASOVANIE O NÁVRHU, PRÍTOMNÝCH 17 HLASOV: 

ZA: 13  PROTI: 0            ZDRŽAL SA: 4 

UZNESENIE č 11.: Konferencia schvaľuje Strategický plán zväzu na roky 2023 – 2026 s podmienkou rozpracovania v komisii  

UZNESENIE č.12: Konferencia ukladá rozpracovať jednotlivé úlohy Strategického plánu na roky 2023 -26 v stanovenej komisii 

na základe návrhov klubov 

Termín : 11.jún 2023   Zodpovedné. predsedníctvo SRZ 

 

Bod 15: Rozpočet na sezónu 2023/24 

Rozpočet bol predložený písomne v členení príjmov takto : 

• 78 776, 00 € z príspevku MŠVVaŠ SR 

• 30 000,00 € prostriedky z vlastnej činnosti zväzu 

 

Návrh tvorí prílohu tohto zápisu 

PRIPOMIENKY : 

Ján Šťastný - vzniesol pripomienku k  počtu štartujúcich pretekárov, ktorí sú podkladom prerozdelenia finančných prostriedkov 

pre kluby. Navrhol aby sa príspevok pre kluby za účasť na súťaži mládeže do 23 rokov rozdelila podľa štartu v troch súťažiach 

organizovaných zväzom. 

• predseda zväzu upozornil na skutočnosť, že malé klubu tu prídu o finančné prostriedky a veľké si polepšia. Upozornil 

na skutočnosť , že je stále vyhlásená v štáte mimoriadna situácia takže nemusíme dodržať ustanovenie § 69  zákona 

o športe. 

Gabriel Marcin – navrhol aby financie z vlastnej činnosti sa použili na nákup aut pre jednotlivé kluby, namiesto odmien 

funkcionárom 

• predseda zväzu vysvetlil , že vo zväze pracujú traja pracovníci na dohody a to predseda zväzu ako výkonný 

pracovník s náplňou práce generálneho sekretára s hrubým príjmom 812,- € mesačne, účtovníčka  405,- € 

a administratívna pracovníčka pre registráciu, ISŠ a styk ISU s odmenou podľa vykonanej práce cca 250,- € 

mesačne.  
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Presedajúci konferencie dal k jednotlivým položkám návrhu hlasovať samostatne takto : 

1. Príspevok klubom na mládež do 23 rokov vo výške 19 694,- € rozdeliť podľa návrhu pána Jána Šťastného t.j  počtu 

troch štartov na súťažiach organizovaných zväzom 

HLASOVANIE O NÁVRHU, PRÍTOMNÝCH 17 HLASOV: 

ZA: 11  PROTI: 1            ZDRŽAL SA: 5 

UZNESENIE č.13: Konferencia schvaľuje predložený návrh pána Jána Šťastného -  Príspevok klubom na mládež do 23 rokov 

vo výške 19 694,- € rozdeliť podľa počtu troch štartov na súťažiach organizovaných zväzom 

UZNESENIE č.14: Konferencia ukladá prepočítať rozdelenie príspevku podľa predloženého návrhu 

Termín: 31.5.2023  Zodpovedné: predsedníctvo SRZ 

2. Príspevok klubom vo výške 7 877,- € za počet účasti na podujatiach organizovaných zväzom rozdeliť podľa 

predloženého návrhu 

HLASOVANIE O NÁVRHU, PRÍTOMNÝCH 17 HLASOV: 

ZA: 17  PROTI: 0            ZDRŽAL SA: 0 

UZNESENIE č.15: Konferencia schvaľuje rozdelenie - Príspevku klubom vo výške 7 877,- € ť podľa počtu účasti jednotlivých 

športovcov na súťažiach organizovaných zväzom  

3. Príspevok klubom vo výške 11 816,- €,- € za počet účasti na reprezentačných podujatiach organizovaných ISU 

rozdeliť podľa predloženého návrhu 

HLASOVANIE O NÁVRHU, PRÍTOMNÝCH 17 HLASOV: 

ZA: 17  PROTI: 0            ZDRŽAL SA: 0 

UZNESENIE č.16: Konferencia schvaľuje rozdelenie - Príspevok klubom vo výške 11 816,- €,- € za počet účasti na 

reprezentačných podujatiach organizovaných ISU 

4. Predseda zväzu navrhol, aby ostatné  položky v návrhu rozpočtu uvedené v časti 3 – 5, boli rozdelené 

predsedníctvom SRZ po schválení plánu reprezentačných činnosti a Slovenského pohára  

HLASOVANIE O NÁVRHU, PRÍTOMNÝCH 17 HLASOV: 

ZA: 12  PROTI: 0            ZDRŽAL SA: 5 

 

Bod 17: Voľba predsedu zväzu 

Predseda volebnej komisie Boris Varga informoval prítomných , že na uvedenú funkciu nebol navrhnutý žiaden kandidát. 

Požiadal prítomných o možnosť podať návrh na tomto rokovaní. 

Renáta Karabová – požiadala doterajšieho predsedu Jána Magdošku aby prijal kandidatúru. 

• Ján Magdoško návrh neprijal a vzdal sa možnosti kandidovať na tejto konferencii. 

Voľby predsedu sa neuskutočnili a predseda volebnej komisie  a kontrolór zväzu Matúš Užák  informovali o možnosti uskutočniť 

doplňujúce voľby v súlade s čl.13 odst. 4 Stanov SRZ 

 

Bod 18: Voľba členov predsedníctva zväzu 

Predseda volebnej komisie Boris Varga informoval, že kandidatúru na jednotlivé funkcie boli doručené písomné návrhy takto:  

• podpredseda zväzu pre short track – Blanka Hympánovú na návrh ŠKMA Prešov 

• podpredseda zväzu pre rýchlokorčuľovanie (long track) – Renáta Karabinová na návrh SC Košice, RKIC Košice a ŠK 

STEZ Sp.N.Ves 

Na návrh úradujúceho predsedu zväzu Jána Magdošku, bol na funkciu člena predsedníctva navrhnutý Igor Onuška, ktorý by 

v predsedníctve zastaval činnosť spojenú s organizovaním súťaži SRZ Igora Onušku, ktorý návrh prijal. 

Volebná komisia rozdala 17 hlasovacích lístkov z ktorých hlasovalo v tajných voľbách všetkých 17 delegátov takto : 

A) Podpredseda zväzu pre short track Blanka Hympánová  

HLASOVANIE O NÁVRHU : ZA 10 hlasov  zo 17  

UZNESENIE č.17: Konferencia schválila za podpredsedu zväzu pre short track – Blanku Hympánovú nar. 1.6.1972, Vihorlatská 

5, 08001 Prešov 

B) Podpredseda zväzu pre rýchlokorčuľovanie ( long track ) – Renáta Karabová 

HLASOVANIE O NÁVRHU : ZA 14 hlasov  zo 17  

UZNESENIE č.18: Konferencia schválila za podpredsedu zväzu pre rýchlokorčuľovanie ( long track ) – Bc. Renátu Karabovú 

nar. 23.7.1987, Adlerová 19, 04014 Košice 

C) Člen predsedníctva pre riadenie súťaži – Igor Onuška 

        HLASOVANIE O NÁVRHU : ZA 13 hlasov  zo 17  

UZNESENIE č.19: Konferencia schválila za člená predsedníctva pre riadenie súťaži – Ing. Igora Onušku nar,23.2.1981, 

Dargovská 2, 04001 Košice 

 

Bod 19: Voľby Disciplinárnej komisie  

Bol predložený návrh na zloženie takto: 

a) predseda : Kristián Terebeši 

b) členovia : Marián Miškovič a Vladimír Wágner 

Voľby sa uskutočnili verejne  

PRIPOMIENKY: neboli vznesené 

HLASOVANIE O NÁVRHU : ZA 17 hlasov  zo 17  

UZNESENIE č.20: Konferencia schválila zloženie Disciplinárnej komisie takto : 

a) predseda : Kristián Terebeši 

b) členovia : Marián Miškovič a Vladimír Wágner 

 

Bod 20: Voľby Volebnej komisie  

Bol predložený návrh na zloženie takto: 

a) predseda : Boris Varga 
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b) členovia : Marián Belák, Bohuš Ďuriška 

c) náhradník:  Vladimír Wágner 

Voľby sa uskutočnili verejne  

PRIPOMIENKY neboli vznesené 

HLASOVANIE O NÁVRHU : ZA 17 hlasov  zo 17  

UZNESENIE č.21: Konferencia schválila zloženie Volebnej komisie takto: 

a) predseda : Boris Varga 

b) členovia : Marián Belák, Bohuš Ďuriška 

c) náhradník:  Vladimír Wágner 

 

 

 

Zapísala 22.4.2023  Renáta Karabová  

 

 

 

 

                                                                                                                             Ján Magdoško, predseda zväzu 
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UZNESENIE 

 z Volebnej Konferencie Slovenského rýchlokorčuliarskeho zväzu (SRZ) 

 konanej dňa 3.12.2022 a doplňujúcich volieb konaných 6.5.2023 

 

KONFERENCIA SRZ číslo SRZ/22.4.2023 prijala tieto uznesenia : 

 

UZNESENIE č.1 : Konferencia schvaľuje mandátovú ,návrhovú a volebnú  komisiu v zložení : 

Boris Varga – predseda, Marián Belák - člen, Karol Zima -člen 

 

UZNESENIE č.2: Konferencia neschvaľuje predložený návrh na doplnenie programu o bod Rôzne pred  začiatok rokovania  

 

UZNESENIE č.3: Konferencia schvaľuje predložený program rokovania konferencie 

 

UZNESENIE č 4.: Konferencia schvaľuje Výročnú správu zväzu a Výsledok hospodárenia za rok 2022 so stratou 2 959,66 € 

 

UZNESENIE č.5 : Konferencia ukladá hospodársky výsledok za rok 2022, stratu 2 959,66 € zaúčtovať ako nevysporiadaný 

výsledok hospodárenia minulých rokov. 

Zodpovedný:  predseda zväzu 

 

UZNESENIE č.6: Konferencia berie na vedomie Správu kontrolóra zväzu  

 

UZNESENIE č. 7 : Konferencia berie na vedomie Správu o činnosti zväzu za prvý štvrťrok 2023  

 

UZNESENIE č 8.: Konferencia schvaľuje zmenu Disciplinárny poriadok  

 

UZNESENIE č 9.: Konferencia neschvaľuje zmenu Smernice o financovaní 

 

UZNESENIE č 10.: Konferencia schvaľuje zmenu Registračného a Prestupového poriadku 

 

UZNESENIE č 11.: Konferencia schvaľuje Strategický plán zväzu na roky 2023 – 2026 podmienkovo rozpracovania v komisii 

 

UZNESENIE č.12: Konferencia ukladá rozpracovať jednotlivé úlohy Strategického plánu na roky 2023 -26 v stanovenej komisii 

na základe návrhov klubov 

Termín : 11.jún 2023                                               Zodpovedné. predsedníctvo SRZ 

 

UZNESENIE č.13: Konferencia schvaľuje predložený návrh pána Jána Šťastného  -  Príspevok klubom na mládež do 23 rokov 

vo výške 19 694,- € rozdeliť podľa počtu troch štartov na súťažiach organizovaných zväzom 

 

UZNESENIE č.14: Konferencia ukladá prepočítať - Príspevok klubom na mládež do 23 rokov vo výške 19 694,- € podľa počtu 

troch štartov na súťažiach organizovaných zväzom 

Termín: 31.5.2023                                                   Zodpovedné: predsedníctvo SRZ 

 

UZNESENIE č.15: Konferencia schvaľuje rozdelenie - Príspevku klubom vo výške 7 877,- € ť podľa počtu účasti jednotlivých 

športovcov na súťažiach organizovaných zväzom  

 

UZNESENIE č.16: Konferencia schvaľuje rozdelenie - Príspevok klubom vo výške 11 816,- €,- € za počet účasti na 

reprezentačných podujatiach organizovaných ISU 

 

UZNESENIE č.17: Konferencia schválila za podpredsedu zväzu pre short track – Blanku Hympánovú nar. 1.6.1972, Vihorlatská 

5, 08001 Prešov 

 

UZNESENIE č.18: Konferencia schválila za podpredsedu zväzu pre rýchlokorčuľovanie ( long track ) – Bc. Renátu Karabovú 

nar. 23.7.1987, Adlerova 19, 04014 Košice 

 

UZNESENIE č.19: Konferencia schválila za člena predsedníctva pre riadenie súťaži – Ing. Igora Onušku nar,23.2.1981, 

Dargovská 2, 04001 Košice 

 

UZNESENIE č.20: Konferencia schválila zloženie Disciplinárnej komisie takto : 

a) predseda : Kristián Terebeši 

b) členovia : Marián Miškovič a Vladimír Wágner 

 

UZNESENIE č.21: Konferencia schválila zloženie Volebnej komisie takto: 

a) predseda : Boris Varga 

b) členovia : Marián Belák, Bohuš Ďuriška 

c) náhradník:  Vladimír Wágner 

 

UZNESENIE č.22: Konferencia v doplňujúcich voľbách dňa 6.5.2023  schválila za predsedu Slovenského rýchlokorčuliarskeho 

zväzu - Jána Magdošku nar. 21.5.1953, J. Wolkera 26, 05205 Spiošská Nová Ves 

 

V Spišskej Novej Vsi 6.5.2023                                                                      Boris Varga, predseda návrhovej komiaie 
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ZÁPISNICA  
z doplňujúcich volieb na funkciu predsedu Slovenského rýchlokorčuliarskeho zväzu 

 
Názov športovej organizácie:  Slovenský rýchlokorčuliarsky zväz 

Názov orgánu:  Volebná konferencia 

 

Miesto konania zasadnutia:  Hotel Preveza, Spišská Nová Ves 

Deň konania zasadnutia:  6.5.2023 

Čas začiatku zasadnutia:  10:00 hod. Čas ukončenia zasadnutia: 11:00 hod 

 
Členovia orgánu prítomní na doplňujúcich voľbách v členení – klub, meno delegáta, počet hlasov (pripojená prezenčná 
listina):  

1) Športový klub mládeže Akademik Prešov – Jaroslav Hrabčák/ náhradník:  Matúš Hudáček 1 
2) Športový klub mládeže Akademik Prešov – Blanka Hympánová 1 

3) Športový klub mládeže Akademik Prešov – Emma Hympánová 1 

4) Športový klub mládeže Akademik Prešov – Martin Onufer/ nahradník: Alexandra Hympanová 1 

5) Športový klub STEZ Sp.N.Ves  - Ján Magdoško 1 
6) Športový klub STEZ Sp.N.Ves  - Peter Jeleň 1 

7) Športový klub STEZ Sp.N.Ves  - Bohuš Ďuriška 1 

8) Športový klub STEZ Sp.N.Ves  - Vladimír Wágner 1 

9) Prešovský rýchlokorčuliarsky klub Prešov – Ján Šťastný 1 
10) Prešovský rýchlokorčuliarsky klub Prešov – Gabriel Marcin 1 

11) Prešovský rýchlokorčuliarsky klub Prešov – Silvia Harkabusová 1 

12) Prešovský rýchlokorčuliarsky klub Prešov – Milan Tokár / náradník: Harkabus   1 

13) RK Inlinecenter Košice – Boris Varga  1 
14) RK Inlinecenter Košice – Renáta Karabová  1 

15) Skating Club Košice – Igor Onuška  2 
16) Luigino.sk Šaľa – Marián Belák  1 

 
Členovia orgánu neprítomní na zasadnutí: 1 

1) Korčuliarsky klub Trnava – Karol Zima 1   
 
Prítomní pozvaní hostia : 

1) Matúš Užák – kontrolór zväzu 
 

Počet delegátov potrebných na uznášaniaschopnosť orgánu: 9 

Prítomných delegátov 16 t.j 94,11 % 

UZNÁŠANIASCHOPNOSŤ: ÁNO 

Počet prítomných hlasov 16 zo 17 možných 
Počet hlasov potrebných na schválenie rozhodnutia: 9 

Program: 
1) Otvorenie rokovania a vyhlásenie o tom, že doplňujúce voľby boli zvolané v súlade s čl.13 odst 4 a 9 Stanov Slovenského 
rýchlokorčuliarskeho zväzu(SRZ) 
2) Voľba predsedu zväzu 
3) Výsledky volieb 

Bod 1) Otvorenie rokovania a vyhlásenie o tom, že doplňujúce voľby boli zvolané v súlade s čl.13 odst 4 a 9 Stanov Slovenského 
rýchlokorčuliarskeho zväzu(SRZ) 

• Rokovanie otvorila poverená predsedníčka zväzu Renáta Karabová, ktorá konštatovala, že lehota 15 dní na 

uskutočnenie doplňujúcich volieb bola dodržaná. Následne udelila slovo predsedový volebnej komisie Borisový 

Vargovi. 

 
Bod 2) Voľba predsedu zväzu 

• Volebná komisia v zložení predseda  Boris Varga, členovia  Marián Belák a Bohuš Ďuriška 

  informovala prítomných o skutočnosti, že v určenom termíne do 5.6.2023,  došiel len jeden  návrh na uvedenú 

funkciu takto : 

• Ján Magdoško,  na návrh SC Košice, RKIC Košice, KK Trnava, ŠK STEZ Spišská Nová Ves a Predsedníctva SRZ 

 

Bod 3) Výsledky volieb 

Volebná komisia rozdala 16 hlasovacích lístkov z ktorých 16 bolo vhodených do volebnej úhrny pri tajnom hlasovaní. 

  HLASOVANIE O NÁVRHU : ZA 14 hlasov  zo 16   

  UZNESENIE č.22: Konferencia v doplňujúcich voľbách dňa 6.5.2023  schválila za predsedu Slovenského rýchlokorčuliarskeho 

zväzu - Jána Magdošku nar. 21.5.1953, J. Wolkera 26, 05205 Spišská Nová Ves 

 

V Spišskej Novej Vsi 6.5.2023 

 

Renáta Karabová, poverená vedením zväzu                     
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Správa volebnej komisie 

z volieb do orgánov Slovenského rýchlokorčuliarskeho zväzu, konaných na Volebnej konferencii dňa 

3.12.2022 a doplňujúcich voľbách dňa 6.5.2023  

 

A) Volebná komisia Slovenského rýchlokorčuliarskeho zväzu  (ďalej len VK SRZ) bola zvolená na Konferencii dňa 3.12.2022 

v Spišskej Novej Vsi v zložení predseda VK SRZ Boris Varga, člen Marián Belák, člen Karol Zima. Návrhy kandidátov 

posudzovala VK SRZ podľa Stanov SRZ a podľa Volebného poriadku SRZ. Návrhy kandidátov doručené do 10.4.2023 do 

15:00 hod., boli VK priamo na Konferencii spracované. Bolo konštatované, že v stanovenej lehote boli na sekretariát SRZ 

doručené  návrhy takto: 

B)  

1) Na predseda zväzu:  

• nebol predložený žiaden návrh 

2)    Na podpredseda zväzu pre short trackl 1 kandidát : 

• Blanka Hympánová (návrh predložil: ŠKMA Prešov)  

3)    Na podpredsedu zväzu pre long track 1 kandidát : 

• Renáta Karabová ( návrh predložili: ŠK STEZ Sp.N.Ves, SC Košice, RKIC Košice) 

4)    Na funkciu člen predsedníctva, ktorý by mal vo zväze zabezpečovať organizovanie súťaži, navrhol úradujúci predseda 

zväzu Ján Magdoško : 

• Igora Onušku, ktorý kandidatúru prijal 

 

VK SRZ skontrolovala jednotlivé návrhy kandidátov a ich obsah podľa Volebného poriadku SRZ a konštatovala , že  všetci 

kandidáti splnili podmienky stanovené Stanovami a Volebným poriadkom  SRZ. 

Voľby do orgánov SRZ prebehli  tajným hlasovaním : 

 

1. Voľba podpredsedu pre short track  

Počet delegátov oprávnených hlasovať ...................................17 

Počet oprávnene vydaných hlasovacích lístkov delegátom ... .17 

Počet odovzdaných hlasovacích lístkov ...................................17 

Počet hlasov potrebných na zvolenie .........................................9 

Voľby: 

Blanka Hympánová....................................................................10 hlasov 

• Volebná komisia konštatovala, že  Blanka Hympánová  získala potrebný počet t.j minimálne deväť hlasov a bola 

zvolená za podpredsedu zväzu pre short track. 

 

2. Voľba podpredsedu pre rýchlokorčuľovanie - long track  

Počet delegátov oprávnených hlasovať ...................................17 

Počet oprávnene vydaných hlasovacích lístkov delegátom ... .17 

Počet odovzdaných hlasovacích lístkov ...................................17 

Počet hlasov potrebných na zvolenie .........................................9 

Voľby: 

Renáta Karabová......................................................................14 hlasov 

• Volebná komisia konštatovala, že Renáta Karabová  získala potrebný počet t.j minimálne deväť hlasov a bola zvolená 

za podpredsedu zväzu pre rýchlokorčuľovanie - long track. 

 

 

3. Voľba člena predsedníctva zväzu  

Počet delegátov oprávnených hlasovať ...................................17 

Počet oprávnene vydaných hlasovacích lístkov delegátom ... .17 

Počet odovzdaných hlasovacích lístkov ...................................17 

Počet hlasov potrebných na zvolenie .........................................9 

Voľby: 

Igor Onuška.............................................................................13 hlasov 

• Volebná komisia konštatovala, že Igor Onuška  získal potrebný počet t.j minimálne deväť hlasov a bol zvolený za 

člena predsedníctva zväzu. 

 

C) Predsedníctvo SRZ v súčinnosti Volebnou komisiou zvolali doplňujúce voľby na funkciu predsedu zväzu v súlade s čl.13 
odst 4 a 9 Stanov SRZ na 6.5.2023 o 10:00 hod. s možnosťou navrhnúť kandidáta na uvedenú funkciu do 5.5.2023  
Návrhy kandidátov posudzovala VK SRZ v zložení predseda  Boris Varga, členovia  Marián Belák a Bohuš Ďuriška podľa 

Stanov SRZ a podľa Volebného poriadku SRZ. Návrhy kandidátov doručené do 6.5.2023 do 15:00 hod., boli VK priamo na 

Konferencii spracované. Bolo konštatované, že v stanovenej lehote bol na sekretariát SRZ doručený jeden  návrh takto: 

• Ján Magdoško - navrhnutý SC Košice, RKIC Košice , KK Trnava a ŠK STEZ Sp.N.Ves 
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1. Voľba predsedu zväzu 

Počet delegátov oprávnených hlasovať ...................................16 

Počet oprávnene vydaných hlasovacích lístkov delegátom ... .16 

Počet odovzdaných hlasovacích lístkov ...................................16 

Počet hlasov potrebných na zvolenie .........................................9 

Voľby: 

Ján Magdoško....................................................................14 hlasov 

• Volebná komisia konštatovala, že  Ján Magdoško  získal potrebný počet t.j minimálne deväť hlasov a bol zvolený za 

predsedu Slovenského rýchlokorčuliarskeho zväzu. 

 
 

V Spišskej Novej Vsi 6.5.2023                                                                      Boris Varga  

                predseda volebnej komisie 
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